

## Deferred Payment Application/Contract

## طلب تعامل بالدفع المؤجل

Dear Special Gourmet Intl. Gen. Tdg, LLC, Dubai, UAE:  
I hope you agree to give us credit facilities to match our purchases from your esteemed company to be the upper limit of the credit required (.....) AED and the credit period required (45) days from the date of invoice.

### Applicant Company data

Brand.....  
Address.....  
Trade License No..... Expiry date.....  
Category: distributor.... retailer..... manufacturer.....  
Nature of Business: .....  
Fax Number..... Phone: .....  
Email..... Establishment Date: .....

### Applicant Personal data

Name.....  
Nationality.....  
Described in the Company.....  
Workplace: ..... Telephone: .....

### Authorised Person to sign a purchase order:

Name: .....  
Signature: .....

### Bank details of the Applicant:

Bank:..... Account number.....

### Declaration and Undertaking:

I pledge to commit to a pay for all our purchases from Special Gourmet International General Trading on the dates agreed jointly and severally with each other in case of non-payment for any reason considered all other amounts payable immediately and is entitled to Special Gourmet International Trade General to take legal action also recognize the validity of the data contained in this application and pledge to inform the company in writing of any change in the data mentioned in this request and agree to the General conditions described in this application

Name:.....  
Position: .....

Stamp and signature

### General Conditions:

- 1- If the debt is not paid during the period of credit granted, added 12% interest per annum on the unpaid amounts will be applicable.
- 2 - In case any imminent reflux commission from the bank added 100 AED at the expense of the Applicant
- 3 - Any dispute regarding any commercial deal with the company will be referred to the Police and/or Dubai Courts in the United Arab Emirates
- 4 - Applicant check expiration date of products before receiving, and bears full responsibility for the sold before expiry if the invoice waAs signed
- 5 - Applicant do Not postpone payments if they are not receiving the account statement
- 6 - Credit Facilities granted will be stopped without warning if payment is not received on time.

السادة شركة سبيشيل غورميه انترناشونال للتجارة العامة :  
ارجو منكم الموافقة على منحنا تسهيلات ائتمانية نظير مشترياتنا من شركتكم الموقرة على ان يكون الحد الاعلى للائتمان المطلوب(.....) درهم وفترة الائتمان المطلوبة (45) يوما اعتبارا من تاريخ الفاتورة وتكون طريقة الدفع .....

### بيانات المنشأة

الاسم التجاري : .....  
العنوان : .....  
رقم الرخصة التجارية..... تاريخ الانتهاء.....  
التصنيف : ..... موزع..... تاجر..... مصنع.....  
طبيعة العمل : .....  
رقم الفاكس : .....  
رقم الهاتف : .....  
البريد الالكتروني : .....  
تاريخ التأسيس : .....

### بيانات عن العميل :

الاسم : .....  
الجنسية : .....  
صفته في الشركة : .....  
مكان العمل : .....  
العنوان : ..... هاتف : .....  
اسماء وتوقيعات من لهم حق التوقيع على طلب الشراء : .....  
الاسم : .....  
التوقيع : .....

### اسماء البنوك التي تتعامل معها المنشأة :

البنك : ..... رقم الحساب : .....  
البنك : ..... رقم الحساب : .....

### اقرار وتعهد

أتعهد بأن نلتزم تجاه شركة سبيشيل غورميه انترناشونال للتجارة العامة بتسديد قيمة جميع مشترياتنا من شركة سبيشيل غورميه انترناشونال للتجارة العامة في المواعيد المتفق عليها بالتضامن والتكافل فيما بيننا وفي حال عدم الدفع لاي سبب من الاسباب تعتبر جميع المبالغ الاخرى مستحقة الدفع حالا ويحق لشركة سبيشيل غورميه انترناشونال للتجارة العامة اتخاذ الاجراءات القانونية كما نقر بصحة البيانات الواردة في هذا الطلب ونتعهد بابلاغ الشركة خطيا بأي تغيير في البيانات المذكورة بهذا الطلب كما نوافق على الشروط العامة المذكورة في هذا الطلب

الاسم : .....  
المنصب : .....  
التوقيع : .....

الختم والتوقيع

### الشروط العامة :

- 1- اذا لم يتم سداد الدين خلال فترة الائتمان الممنوحة والمصرح بها يتم اضافة 12% سنويا على المبالغ الغير مسددة
- 2- في حال ارتجاع اي شيك من المصرف تضاف عمولة 100 درهم على حساب العميل
- 3 - أي نزاع ينشأ بخصوص اي تعامل تجاري مع الشركة تختص به محاكم دبي في الامارات العربية المتحدة
- 4 - على المشتري التحقق من تاريخ انتهاء صلاحية المنتجات قبل استلامها ويتحمل المسؤولية الكاملة عن بيعها قبل انتهاء صلاحيتها في حال تم التوقيع على استلامها
- 5 - لا توجّل الدفعات المالية اذا لم يتم استلام كشف حساب
- 6- يتم إيقاف التسهيلات الممنوحة بدون سابق انذار اذا لم يتم استلام الدفعات المالية في الوقت المحدد